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Pani Karolina Jaczewska - Szymkowiak 

Radna Rady Miejskiej Legnicy 
 
 
 

  W odpowiedzi na Pani zapytanie z dnia 15 listopada 2021 r. w sprawie organizacji 

Jarmarku Bożonarodzeniowego na terenie naszego miasta, informuję, że w roku bieżącym nie 

planuje się organizacji Jarmarku. 

 

         Z up. Prezydenta Miasta 
 
             Jadwiga Zienkiewicz 
                Zastępca Prezydenta 
 

 

 

Otrzymują: 
1. Adresat 
2. Biuro Rady Miejskiej wm. 
3. Ok wm. 


